

10-Day Superior Switzerland / France / Liechtenstein / Austria & Germany

完美配搭 🥢 PERFECT COMPLEMENT

- ❖ 歐洲三大著名度假勝地: 霞慕尼、因特拉肯、琉森 3 famous resorts in Europe: Chamonix, Interlaken & Lucerne
- ❖ 柏特斯加登:鹽礦之旅的體驗 Berchtesgaden: An experience of a salt mine tour
- ❖ 哈施塔特:奧地利最美麗如畫的村莊 Hallstatt: The most picturesque and charming lakeside village in Austria
- ❖ 海倫基姆湖宮:建築金碧輝煌,仿照凡爾賽宮建造 Neues Schloss Herrenchiemsee: Modelled on Versailles Palace

DAY 原居地-日內瓦 Home City - Geneva

是日乘搭豪華客機飛往瑞士第二大城市~日內瓦。 Depart from home city for Geneva, the second largest city of Switzerland.

 \mathbf{DAY}

日內瓦 Geneva

日內瓦是一座擁有全球許多國際組織,金融中心及 世界外交中心聚集的城市。抵達後,由專車送往酒 店休息。晚餐自備

住宿: Movenpick 或同級

Geneva is a global city, a financial center and as well, a worldwide center of diplomacy. Upon arrival, you will be greeted and transferred to the hotel for rest.



日內瓦(市內觀光)-霞慕尼 Geneva (City Tour) - Chamonix

自助式早餐後,前往市內遊覽。首先到達聯合國四 大主要辦事處之一,聯合國歐洲總部及國際紅十字 會與紅新月會博物館拍照留影。觀賞秒針超過八英 尺長的華麗花鐘。在花鐘位置,日內瓦湖的美景於 此處全部收錄於眼底。遊畢,乘車跨越邊境進入法 國,前往令人驚嘆的滑雪勝地~霞慕尼。午餐後,

可選擇漫步於此滑雪勝地或參加自費行程,乘坐法 國最高的纜車前往~南針峰,若天氣晴朗,還可觀 看到馬特洪峰,更可近距離欣賞高 4807 米的著名山 峰~白朗峰(須於出發前預訂)。晚餐自備

住宿: Mercure Hotel 或同級 The brief city orientation will pass the UN Headquarters, International Red Cross & Crescent Museum, the gorgeous Flower Clock with its second hand in a length of over 8 feet and finally, make a stop at the iconic Jet d'Eau for photo taking. Later, we cross the border into France and head towards the astonishing resort~Chamonix. In the afternoon you are free to explore the resort on your own or join an optional tour to Aiguille du Midi by cable car where you will enjoy the fantastic view of Mt. Blanc, the highest peak in Europe at

a height of 4807m above sea level (reservation needed

before departure).

DAY 霞慕尼-因特拉肯-伯爾尼(市內觀光) Chamonix - Interlaken -Bern (City Tour)



自助式早餐後,乘車跨越邊境進入瑞士並參觀因特拉 <mark>肯市。因特拉肯是瑞士著名的度假勝地,以其風景如</mark> 畫的景色和戶外探險而聞名。可於市內悠閒漫步欣 賞美麗度假勝地的景色。午餐自備。亦可參加自費節 目,乘坐纜車征服高度3463米歐洲之巔~少女峰, 於全景餐廳享用午餐及欣賞宏偉的阿萊奇冰川景色 (須於出發前預訂)。遊畢,前往瑞士首都伯爾尼~ 聯合國教科文組織世界遺產之一,外觀玫瑰園、熊 坑、舊城區及議會大廈及拍照留影。晚餐自備。

住宿:Best Western Bern 或同級 (早餐) In the morning, we cross the border again to get into Switzerland and head towards the charming resort~ Interlaken, known for its picturesque views and outdoor adventures. Upon arrival, you are free to explore the resort on your own or join an optional tour with lunch to the Jungfraujoch, at an elevation of 3463m above sea level (reservation needed before departure). In the afternoon, leave Interlaken for Bern, the capital of Switzerland and as well, a UNESCO World Heritage Site. A brief city orientation is arranged with stops at the Rose Garden, the Bear Pit, the Old Town and the Parliament Building on arrival.



伯爾尼-琉森-施泰因-聖加侖 Bern - Lucerne -Stein Am Rhein - St. Gallen

自助式早餐後,乘車首先到達琉森市建於14世紀的 教堂橋及標誌「垂死的獅子」石雕。栩栩如生的石雕 為紀念英勇瑞士軍人而雕刻,充分表達臨危護主的捨 己精神。繼而團友可自由選購著名瑞士名錶、巧克力 及糖果等或自費乘坐觀光船遊覽琉森湖。午餐自備, 餐後前往施泰因觀賞歐洲最大及最有氣勢的萊茵 布。寬度 150 米、高度 23 米,平均每秒有 70 萬公 升從岩石上傾斜而下。震撼的流量令人感受到轟鳴和 震動。及後前往<mark>聖加侖參觀大教堂</mark>,該教堂被認為是 巴洛克時代最後的偉大神聖建築之一,被聯合國教科 文組織列為世界遺產。晚餐於當地餐廳

住宿: Radisson Blu Hotel St. Gallen 或同級

(早/晚餐)

Coach to the lovely lake resort~Lucerne, where the 14th century Wooden Bridge and the Lion Monument in memory of the brave Swiss Guards are in the sightseeing list on arrival. After the visits, you are free to explore the resort on your own or join an optional cruise on the lake of Lucerne. In the afternoon, we will make a stop at Stein am Rhein to view the largest and most amazing waterfalls in Europe, the Rhine Falls, with a width of 150m and a height of 23m. Continue to St.Gallen to visit its Cathedral which is a UNESCO World Heritage site and also represents one of the last Baroque monastic constructions in Europe.

DAY 聖加侖-瓦杜茲-茵斯布魯克(市內觀光) St. Gallen - Vaduz -**Innsbruck (City Tour)**

自助式早餐後前往列支敦斯登首都~瓦杜茲。列支 敦斯登國境只有25公里闊,是歐洲較小面積的國家 -。抵達後遊覽舊城區,參觀 19 世紀新哥德式風 格聖弗羅林大教堂、政府大樓和市政廳,以及列支 敦斯登王子的官邸~瓦杜茲城堡。午餐自備。稍後 穿越奧地利邊境進入奧地利著名冬季運動之城~芪 斯布魯克。抵達後,參觀著名的黃金屋頂。屋頂用 2657 塊火鍍金銅瓦裝飾,馬克西米利安一世皇帝及

🛂 10-Day Superior Switzerland / France / Liechtenstein / Austria & Germany (Summer Tour) 2025 🍮

ESG10	歐洲暢遊:日內瓦.霞慕尼.因特拉肯.伯爾尼.琉森.施泰因. 聖加侖.瓦杜茲.茵斯布魯克.華頓.柏特斯加登. 薩爾斯堡.哈施塔特.海倫基姆湖.慕尼黑	出發城市 Departure City	成人 Adult	小童 (2-11 歲) Child (2-11 yr)	單人房 (附加費)	稅金 (連燃油附加費)
淡季	4月4,18日;5月2日:10月17日	加東*	\$3899	\$3299	\$1069	\$1050起
		加西*	\$4099	\$3499		\$1039 起
中旺季	5月16,30日;6月13日:9月26日;10月3日	加東*	\$3999	\$3399		\$1050起
		加西*	\$4199	\$3599		\$1039 起
旺季	6月27日;7月4,18日:8月8,22日;9月5,12日	加東*	\$4299	\$3699		\$1050起
		加西*	\$4499	\$3899		\$1039 起

- *加東出發城市:多倫多、渥太華、滿地可 *加西出發城市:溫哥華、維多利亞、卡加利、愛民頓
- 上列費用均以加幣每位計算,稅金及「燃油附加費」,正確數目須於出票日方能作準
- 成人費用以二人一房,每位計算;小童費用適用於2-11歲小孩不佔床

皇后使用陽台觀看廣場上舉行婚禮及比賽等其他活 動。其後於霍夫堡皇宮外部、宮廷大教堂和老城區 拍攝留影。晚餐自備。

住宿: Tivoli Hotel Innsbruck 或同級 Head to Vaduz, the capital of Liechtenstein, one of the smallest countries in Europe with a width of only 25km. We will make stops at the Cathedral of St Florin in the Old Town, the Government House, the City Hall and the Vaduz Castle which is the official residence of the Prince of Liechtenstein. Then, continue to Innsbruck, an Austria city renowned for its winter sports. To view the Golden Roof, the historic landmark, decorated with 2657 fire-gilded copper tiles for Emperor Maximilian to mark his wedding is a must. Other places of interest such as The Hofburg, Hofkirche and the Old Town are also included.

DAY 茵斯布魯克-華頓(施華洛世奇水晶世界)-柏特斯加登(鹽礦洞)-薩爾斯堡 Innsbruck - Wattens -Berchtesgaden (Salt Mine) -Salzburg



自助式早餐後,前往位於華頓鎮~施華洛世奇水晶世 界展覽館,館內奇幻漂亮,令人大開眼界,並可於館 內購買多款水晶手飾及紀念品,必令你滿載而歸。午 餐自備。餐後前往古樸幽雅鹽礦小鎮~柏特斯加登, 特別安排「<mark>鹽礦洞」</mark>之旅。礦洞於 1989 年關閉,現 成為博物館, 團友穿上特備衣服乘搭小火車直達礦 洞,除可感受當年礦工採鹽過程外,還包括資料影片 及實地介紹,並乘坐有趣木滑梯及鹽湖船。遊畢鹽礦 洞後驅車往薩爾斯堡。晚餐於當地餐廳。

住宿:Holiday Inn 或同級 In the morning, all will be frenetic at the Swarovski Crystal World in Wattens shopping for the favourite crystals with a full load when returning home. Later, we



will reach Berchtegaden, a quaint town, for a tour to the salt mine. The mine was closed in 1989 and is now a museum. We will take on specially prepared clothes for a train ride into the mine where you will experience interesting wooden slides and salt lake boats. Finally, we will arrive at Salzburg for an overnight stay.

薩爾斯堡-哈施塔特-薩爾斯堡 (市內觀光) Salzburg - Hallstatt -Salzburg (City Tour)



自助式早餐後,驅車沿著鄉村公路前往哈施塔特 ,於哈施塔特湖上享受令人印象深刻的乘船 之旅。遊船將會穿越世界文化和自然遺產景觀。著 陸後,團友自由探索這個聯合國教科文組織世界遺 產村莊,購物、拍照或於湖邊享受咖啡欣賞湖景皆 為賞心樂事。遊畢,乘車返回阿爾卑斯山區的著名 山城~薩爾斯堡。抵步後,首先參觀當年拍攝著名 電影「仙樂飄飄處處聞」場地~米拉貝宮花園。從 花園可遠眺 11 世紀時建造之古城堡。遊畢,往舊 城區參觀市內名勝,如莫札特出生地、大主教廣 場、莫札特廣場及薩爾斯堡大教堂,莫札特當年亦 在此洗禮。團友亦可在古舊街道上選購紀念品。晚 餐自備。

住宿:Holiday Inn 或同級

(早/午餐)

In the morning, coach to Hallstatt, known as the most picturesque village in Austria or even probably in Europe. On arrival, you will board a cruise to take a full view of the village from different angles. After disembarkation, ample time is arranged to discover this UNESCO World Heritage village on your own. Shopping for souvenirs, taking lovely photos or sipping coffee by the lake. Later, return to Salzburg for a city tour. The first stop will be at the Mirabelle Garden where the movie "Sound of Music" was filmed. Afterwards, cross the bridge and enter into the old town to visit the birthplace of Mozart, the Salzburg Cathedral, the Mozart Square and stroll along the quaint pedestrian streets.

薩爾斯堡-海倫基姆湖-慕尼黑 Salzburg - Herrenchiemsee -Munich

自助式早餐後,乘車離開奧地利進入德國,驅車前 往位於基姆湖上的一個島嶼。島區內擁有醉人的湖



光山色,耀眼之處是該處的三個小島,當中以紳 島上聞名遐邇的<mark>海倫基姆湖宮</mark>最備受推崇,行程安 排乘船及進入殿內參觀。內外建築金碧輝煌且華麗 非凡。此島於 1873 由國王路德維希二世購買,仿 照凡爾賽宮興建宮殿外,還興建了另外兩座著名童 話城堡宮殿~新天鵝堡及林德霍夫宮。宮殿內最著 名的是國家樓梯、國家臥室和鏡廳。午餐後出發前 往巴伐利亞州首府~慕尼黑。繼而參觀因魔鬼的足 跡而聞名之聖母堂及高聳的鐘樓和聖瑪麗柱。晚餐

住宿:NH Airport Hotel 或同級

(早/午餐)

Today, we will cross the border into Germany and head towards Chiemsee Lake. Upon arrival, we will take a boat to Herreninsel, the largest island in Chiemsee Lake, to visit the Neues Schloss Herrenchiemsee (New Royal Palace) of King Ludwig who also built the fairy tale castle in Neuschwanstein. Modelled on Versailles, the most famous chambers inside are the State Staircase, the State Bedroom and the Great Hall of Mirrors. All were designed in the French rococo style. Leave Chiemsee Lake for Munich, the capital of Bavaria, where we will stop at the clock tower in the town hall where souvenirs shops and restaurants are everywhere.

DAY 慕尼黑-原居地 Munich - Home City

自助式早餐後,於指定時間乘車往機場返回原居

Transfer to the airport for a pleasant flight home.

領隊、司機及3位當地導遊服務費

• 成人 / 小童每位 , 10 天合共 \$120 歐元

特約旅行社 Your Travel Agent

BPCPA Travel Agent / BC license # 2668, # 29122 TICO Registration: 04273843 D.O.I.December 18, 2024

ESG10 Summer 2025